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Op 9 december 2019 heeft de gemeenteraad in meerderheid geoordeeld dat een 
zelfstandige koers in het belang is van Scherpenzeel. Op 6 juli jl. bleek dat een 
absolute meerderheid van de Scherpenzelers (87 %) deze keuze onderschrijft. Op 9 
juli jl. heeft uw gemeenteraad de kadernota, waarin deze koes is uitgewerkt, 
vastgesteld. 

In haar brief van 10 juli jl. dringt de Minister van BZK aan op partnerschap en op 
een daadwerkelijk open overleg, waarin de opgaven voor Scherpenzeel centraal 
staan, en waarin ruimte is voor meer oplossingsrichtingen dan alleen herindeling. 
Alhoewel de Minister daarmee aan onze zijde lijkt te staan, hebben wij weinig 
comfort bij het open karakter van het overleg in het kader van de artikel 8 arhi-
procedure, en draagt focus op alternatieve oplossingsrichtingen naar onze mening 
niet bij aan de realisatie van de opgaven waar Scherpenzeel voor staat.

Op 14 juli 2020 heeft het college van Gedeputeerde Staten besloten desondanks 
een artikel 8 arhi-procedure in gang te zetten, gericht op gemeentelijke herindeling 
met Barneveld onder provinciale regie. Wij hebben u hiervan in kennis gesteld door 
het doorzenden van de brief van GS hierover. 

Het zal geen verbazing wekken dat dit college niet gelukkig is met het besluit van 
GS. Zoals eerder bepleit in onze brieven aan GS en aan de Minister van BZK is een 
arhi-procedure onrechtmatig en onwenselijk. 

Om die reden hebben we bezwaar aangetekend tegen het besluit van GS, en 
hebben we de Minister gevraagd om het besluit van GS te schorsen en voor 
vernietiging voor te dragen aan de Kroon. 

Na het reces zal het overleg over het vervolgproces op gang komen. Op basis van 
de reacties op het bezwaarschrift en schorsingsverzoek moet een definitief 
standpunt worden bepaald ten aanzien van (onze rolneming en strategie in) het 
vervolgproces. In het kader van onze informatieve informatieplicht, en met het oog 
op een optimaal bestuurlijk samenspel tussen college en raad, zouden wij voor 
willen stellen hiertoe t.z.t. een separate (al dan niet besloten) raadsvergadering te 
organiseren, waarin we samen me u vooruit kunnen kijken. Wij ontvangen hiertoe 
graag een uitnodiging. 


